
Vragen van de Raad 7 februari 2017 

GemeenteBelangen Rijswijk 

 

Enkele weken geleden werd in het AD  bekend gemaakt dat er in Den Haag om precies te zijn op de 

grens met Voorburg en ook Rijswijk, huisvesting komt voor statushouders. 

GBR heeft daar vragen over gekregen omdat men had vernomen dat de omwonenden van de 

gemeente Voorburg hiervan op de hoogte zijn gebracht via een brief van de  gemeente Den Haag.  

 

In dit verband hebben wij de volgende vragen: 

A. Kan het College bevestigen dat in tegenstelling tot de betreffende omwonenden in Voorburg en 

Den Haag ,onze inwoners in de nabijgelegen wijken Cromvliet en Leeuwendaal geen 

bewonersbrieven vooraf hebben ontvangen over de komst van 132 statushouders aan de 

Jupiterkade in Den Haag?   

B. Wat is de reden geweest om onze bewoners niet vooraf te informeren? 

C. Is het college alsnog bereidt om het college van Den Haag te verzoeken onze inwoners in Cromvliet 

en Leeuwendaal te informeren ? 

 

Fractie GBR 


